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Ordförande Joakim Strands
hälsning
Kvarkenregionen omfattar några av de mest
utvecklade områdena i norra Skandinavien,
med hög tillväxtpotential, mångsidiga näringar,
exceptionellt hög industriell förädlingsgrad,
exportindustri samt betydande
befolkningstillväxt.

Under det gångna året har jag fått flera
tillfällen att lyfta fram exempel på samarbeten

inom vår gemensamma gränsöverskridande region och även lyfta fram möjliga framtida
samarbeten. Exempel på konkreta mångsidiga gränsöverskridande samverkansformer, där
Kvarkenrådet fungerat som en pådrivande samarbetsarena, är t.ex. världens andra
gränsöverskridande hamnbolag Kvarken Ports och det gemensamma rederiet för upprätthållande
av Kvarkentrafiken ägt av Vasa stad och Umeå kommun. Dessutom har jag kunnat berätta om att
man i Kvarkenregionen siktar på att ta samarbetet ett steg längre och att vi återupplivat
diskussionerna kring möjligheterna att bilda ett EGTS-område för gränsöverskridande samverkan.
Denna diskussion ingår i arbetet som görs i ett av de projekt som Kvarkenrådet är samordnande
stödmottagare för, nämligen i det Interreg/Botnia-Atlantica finansierade projektet E12 Atlantica
Transport.

Alla samarbeten över nationsgräns intresserar mig stort. För några veckor sedan deltog jag i ett
möte där nya framtida möjligheter till gränsöverskridande högskolesamarbete diskuterades.
Arbete med detta är redan i en konkret fas och bland annat diskuterade man tex. gemensamma,
gränsöverskridande kurser. Jag tror att effektiv resursanvändning är avgörande för regionernas
konkurrenskraft och för den enskilda individens framtid och välmående. Kvarkenrådet sporrar
aktivt till allt från folklig samverkan till näringslivs- och just högskolesamarbete över gränserna.
Även världsledande bolag av olika storlek har deltagit aktivt i samarbetsprojekten. Jag är
övertygad om att vi i Kvarkenregionen, genom gemensamma lösningar som ser bortom
nationsgränserna, tillsammans kan utveckla ett internationellt universitetskluster, likaså ett starkt
näringsliv, integrerade transporter, effektiv sjukvård etc.

Tillsammans har vi möjlighet att gemensamt använda våra resurser för att utveckla och
modernisera regionen och skapa ett starkt gränsöverskridande samarbetsområde som är en
seriös spelare på den europeiska arenan.

Joakim Strand, Styrelseordförande
Kvarkenrådet r.f.

kvarken.org

Chairman’s Greetings

The Kvarken region covers some of the best
developed regions in northern Scandinavia,
with high growth potential, a wide range of
industries and businesses, exceptionally high
degree of industrial refinement, export
industry and significant population growth.

During the past year, I have had several
occasions to highlight examples of cooperation

in our cross-border region and also possible future cooperation opportunities. Examples of
concrete and varied cross-border cooperation forms where the Kvarken Council has been an
active promoter, include e.g. the world's second cross-border port enterprise Kvarken Ports and
the joint shipping company established for the Kvarken traffic and owned by Vaasa and Umeå.
Furthermore, I have been able to recount that the Kvarken region aims at taking cooperation one
step further and that we have reintroduced the discussions for establishing an EGTC area for
cross-border cooperation. This discussion is part of the Interreg/Botnia-Atlantica funded E12
Atlantica Transport project.

I am very interested in all types of cross-border cooperation. A couple of weeks ago I attended a
meeting where we discussed the possibilities for future cross-border cooperation between
universities. This work is already taking a concrete form with e.g. joint cross-border courses. I
believe that efficient use of resources is crucial for the competitiveness of regions and for the
future and wellbeing of individuals. The Kvarken Council encourages actively for all types of
cooperation, ranging from grassroots level to trade and industry and universities. Also the world's
leading enterprises of various sizes have taken an active part in various cooperation projects. I
am convinced that we in the Kvarken region, with joint solutions which see beyond the national
boundaries, can together develop an international university cluster, and also strong business life,
integrated transports, effective health care, etc.

Together we have the chance to use our resources better to develop and modernise our region
and to create a strong cross-border cooperation area which is a serious player in the European
arena.

Joakim Strand, Chairman of the Board
Kvarken Council
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Arbetet för en ny Kvarkenfärja
flyter på

Det arbetas nu för en ny Kvarkenfärja
inom ramen för projektet MABA II,
finansierat av Interreg/Botnia-Atlantica,
och målsättningen är samma som
projektparterna ställde inom projektet
Midway Alignment för fem år sedan: nya
färjan ska trafikera över Kvarken senast
år 2021. Just nu samarbetar man med
konsultfirman Inspira för att ta fram en
finansieringsmodell som ska passa
projektet och projektparterna.

– Ända från att vi startade Midway projektet
har vi utgått från tidtabellen: indikativt
finansieringsbeslut och upphandling år 2017
och ibruktagande av ny färja 2020–2021. För
att lyckas hålla tidtabellen måste
helhetsfinansieringen vara klar inom detta år
och upphandlingen göras nästa år, berättar
Kvarkenrådets direktör Mathias Lindström.

Just nu arbetar man med att ta fram
bakgrundsmaterial och ett ”business-case”

med hjälp av Inspira Oy. Utredningarna bygger vidare på de analyser som gjorts tidigare i
samarbete med PBI Reserch Institute. Konsultfirman Inspira kommer även hjälpa till med
förhandlingarna med Europeiska investeringsbanken EIB.

Läs mer

Työ Merenkurkun uuden laivan
puolesta jatkuu

Merenkurkun uuden laivan toteuttamista
edistetään Interreg/Botnia-Atlantican
rahoittamassa MABA II -hankkeessa, ja
tavoite on sama, jonka hankekumppanit
asettivat Midway Alignment -hankkeelle
viisi vuotta sitten: Merenkurkussa
liikennöi uusi laiva viimeistään v. 2021.
Nyt MABA II:ssa ollaan yhdessä Inspira-
konsulttifirman kanssa laatimassa
hankkeelle ja hankekumppaneille sopivaa
rahoitusmallia.

– Heti Midway-hankkeen alusta alkaen olemme
toimineet saman aikataulun mukaan: alustava
rahoituspäätös ja kilpailutus v. 2017 ja uuden
laivan käyttöönotto v. 2020–2021. Jotta
pysymme aikataulussa, kokonaisrahoituksen
täytyy valmistua tänä vuonna ja kilpailutuksen
ensi vuonna, kertoo Merenkurkun neuvoston
johtaja Mathias Lindström.

Tällä hetkellä hankkeessa laaditaan Inspira
Oy:n avulla taustamateriaalia ja ”business-

case”. Selvitykset perustuvat aiemmin PBI Research Institute -tutkimuslaitoksen kanssa
toteutettuihin analyyseihin. Inspira-konsulttifirma avustaa myös Euroopan investointipankin EIP:n
kanssa käytävissä neuvotteluissa.

lue lisää

Work for the new Kvarken ferry
runs smoothly

The new Kvarken ferry is now being
promoted by MABA II project, funded by
Interreg/Botnia-Atlantica, and the target
is the same as the project partners set for
the Midway Alignment project five years
ago – to have a new ferry plying the
Kvarken crossing in 2021, at the latest. At
present, the project has engaged Inspira
consultancy firm to develop a financing
model suited for the project and its
partners.

– Ever since we started the Midway project we
have had the same timetable: having a
preliminary funding decision and procurement
process completed in 2017 and introducing the
new ferry in traffic in 2020–2021. In order to
keep this timetable, we need to have the
overall financing ready this year and the
procurement next year, says Mr Mathias
Lindström, director of the Kvarken Council.

The project is now producing background
materials and a ”business-case” with the help of Inspira Oy. The investigation is based on prior
analyses carried out together with PBI Reserch Institute. Inspira will also assist in negotiations
with the European Investment Bank EIB.

Read more
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Puheenjohtaja Joakim
Strandin tervehdys

Merenkurkun alue kattaa Pohjois-Skandinavian
kehittyneimpiin kuuluvia seutuja, joilla on
suuri kasvupotentiaali, monipuolinen
elinkeinorakenne, poikkeuksellisen suuri
teollisuuden jalostusarvo ja vientiteollisuuden
osuus sekä merkittävä väestökasvu.

Olen kuluneena vuonna saanut monesti tilaisuuden nostaa esiin esimerkkejä yhteisen raja-
alueemme yhteistyöstä ja myös tulevan yhteistyön mahdollisuuksia. Esimerkkejä konkreettisista
ja monipuolisista valtionrajat ylittävistä yhteistoiminnan muodoista, joissa Merenkurkun neuvosto
on toiminut aktiivisena yhteistyöareenana, ovat mm. maailman toinen rajatylittävä satamayhtiö
Kvarken Ports ja Merenkurkun liikennettä ylläpitävä, Vaasan kaupungin ja Uumajan kunnan
yhdessä omistama varustamo. Lisäksi olen voinut kertoa, että Merenkurkun alueella tähdätään
yhteistyön viemiseen askelta pidemmälle, sillä olemme käynnistäneet uudelleen neuvottelut
EAYY-alueen muodostamisesta valtionrajat ylittävää yhteistoimintaa varten. Nämä neuvottelut
sisältyvät Interreg/Botnia-Atlantican rahoittamaan Merenkurkun neuvoston E12 Atlantica
Transport -hankkeeseen.

Kaikenlainen valtionrajat ylittävä yhteistyö kiinnostaa minua kovasti. Osallistuin muutama viikko
sitten kokoukseen, jossa keskusteltiin rajatylittävän korkeakouluyhteistyön uusista tulevaisuuden
mahdollisuuksista. Siihen liittyvä työ on jo konkreettisessa vaiheessa, ja kokouksessa
keskusteltiin esim. yhteisistä, rajatylittävistä kursseista. Uskon, että tehokas resurssienkäyttö on
ratkaisevaa alueiden kilpailukyvyn ja yksittäisen ihmisen tulevaisuuden ja hyvinvoinnin kannalta.
Merenkurkun neuvosto kannustaa aktiivisesti yhteistyöhön, aina ruohonjuuritasolta
elinkeinoelämän ja vaikkapa juuri korkeakoulujen yhteistyöhön valtionrajojen yli. Myös
erikokoiset, maailman johtavat yritykset ovat osallistuneet yhteistyöhankkeisiin aktiivisesti. Olen
vakuuttunut siitä, että yhteiset, valtakunnanrajojen yli katsovat hankkeet tarjoavat Merenkurkun
alueelle mahdollisuuden kehittää kansainvälinen yliopistoklusteri, vahva elinkeinoelämä,
integroidut kuljetukset, tehokas sairaanhoito jne.

Me voimme yhdessä käyttää resurssejamme alueen kehittämiseen ja modernisointiin sekä luoda
vahvan valtionrajat ylittävän yhteistyöalueen, joka on vakavasti otettava tekijä Euroopan
areenalla.

Joakim Strand, Hallituksen puheenjohtaja
Merenkurkun neuvosto ry

kvarken.org

MABA II (Midway Alignment – Botnia Atlantica II)

Spotlight High-Low Coast

Vill du öka dina möjligheter att få
utländska besökare?

Projekten Spotlight High-Low Coast och Effekt
tillsammans med AC Hållbar Export ordnar ett
gränsöverskridande seminarium torsdagen
11.5 för företagare som verkar inom
besöksnäringen i Kvarkens skärgård/Höga
Kusten och Umeåregionen. Deltagarna har
möjlighet att höra intressanta föreläsare samt
träffa företagare och potentiella
samarbetspartners från Finland och Sverige.
Seminariet ordnas i Umeå på hotell
Aveny. De finska deltagarna åker från Vasa till
Umeå onsdagen 10.5 och har program också
på resan över samt inkvartering i Umeå.
Seminariet inklusive lunch/fika är avgiftsfritt.
För deltagarna från Finland ingår dessutom
båtresor och skärgårdsbord ombord samt logi i
Umeå.
Föredragen hålls på svenska förutom ett som
hålls på engelska.

Programmet

Bindande anmälan senast 28.4.2017 via
denna länk

Miten saada lisää ulkomaisia
matkailijoita?

Toukokuun 10. - 11. päivä järjestetään
Merenkurkun saariston/Korkean rannikon
matkailualan yrittäjille ja toimijoille suunnattu
seminaari Uumajassa. Suomesta seminaariin
osallistujat matkaavat 10.5. Wasalinella
Uumajaan, ja matkan aikana on aiheeseen
liittyvää ohjelmaa.
Ohjelma on yhtä englanninkielistä
puheenvuoroa lukuun ottamatta ruotsiksi.

Seminaarin järjestävät hankkeet Spotlight
High-Low Coast, Effekt ja AC Hållbar Export 

Ohjelma
Ilmoittautumislomake (sitova
ilmoittautuminen)

TERVETULOA!

VÄLKOMMEN ATT TA DEL AV ETT
HÖGKLASSIGT PROGRAM!

E12 Atlantica Transport

Klart för internationell flygplats i Mo i Rana

I slutet av mars fick partnerskapet i projektet E12 Atlantica Transport glädjebeskedet
som man jobbat för i tio år. Norges regering gav klartecken för att bygga en stor
internationell flygplats utanför Mo i Rana.

Norges regering har reserverat 1,47 miljarder norska kronor i statliga medel till den nya
flygplatsen på Helgeland, mitt emellan Mo i Rana i Norge och Hemavan i Sverige. Projektet är
inkluderat i den nationella transportplanen som sträcker sig från 2018 till 2029. Utöver detta
kommer Rana kommun och näringslivet i Mo i Rana satsa 600 miljoner kronor för att projektet
ska kunna startas så snart som möjligt. Hela flygplatsprojektet kommer att landa på två miljarder
om man räknar in bygget av anslutningsvägar.

Optimismen är märkbar även på svenska sidan längs E12-korridoren. Tomas Mörtsell,
kommunstyrelsens ordförande i Storumans kommun, ser projektet mycket värdefullt:
– Vi har ett gott gränsöverskridande samarbetet och flygplatsen kommer påverka oss positivt. Vi
från Storumans kommun ser möjligheter till fler arbetstillfällen under byggprocessen, men främst
fördelarna för besöksnäringen. Restiden till och från flygplatsen t.ex. till Tärnafjällen blir endast
en timme, internationellt sett en mycket kort tid.

Läs mer

Norjan Mo i Ranan kansainväliselle lentoasemalle vihreää valoa

E12 Atlantica Transport -hankekumppanit saivat pari viikkoa sitten ilouutisen, jonka
puolesta on tehty työtä kymmenen vuotta. Norjan hallitus näytti vihreää valoa suuren
kansainvälisen lentoaseman rakentamiseksi Mo i Ranan lähistölle.

Norjan hallitus on varannut 1,47 miljardia Norjan kruunua Helgelandin uuteen lentoasemaan,
joka sijoitetaan Norjan Mo i Ranan ja Ruotsin Hemavanin puoliväliin. Hanke sisältyy Norjan
kansalliseen liikennesuunnitelmaan, joka ulottuu vuodesta 2018 vuoteen 2029. Tämän lisäksi
Ranan kunta ja Mo i Ranan elinkeinoelämä aikovat sijoittaa 600 kruunua saadakseen hankkeen
mahdollisimman pian käyntiin. Koko lentoasemahankkeen loppusumma on kaksi miljardia
kruunua, kun mukaan lasketaan myös liittymäteiden rakentaminen.

Optimismi näkyy selvästi E12-käytävän varrella myös Ruotsin puolella rajaa. Storumanin
kunnanhallituksen puheenjohtaja Tomas Mörtsell pitää hanketta erittäin arvokkaana:
– Meillä on hyvää rajat ylittävää yhteistyötä, ja lentoasema vaikuttaa myönteisesti meihinkin. Me
Storumanin kunnassa pidämme mahdollisena, että työpaikat lisääntyvät rakennusvaiheessa,
mutta etenkin matkailuala hyötyy hankkeesta. Uudelle lentoasemalle ajaa esim. Tärnafjällen-
tuntureilta vain tunnissa, mikä on kansainvälisesti katsoen hyvin lyhyt aika.

Lue lisää

Green light for new international airport in Mo i Rana

The partners in the project E12 Atlantica Transport were delighted to receive a couple
of weeks ago the news they have been working for in ten years. The Norwegian
government showed green light for the construction of a new international airport in
the vicinity of Mo i Rana.

The Norwegian government has reserved 1.47 milliard Norwegian krone for the construction of a
new airport in Helgeland, between Mo i Rana in Norway and Hemavan in Sweden. The project is
included in the national transport plan, stretching from 2018 till 2029. In addition, Rana
Municipality and enterprises in Mo i Rana will invest 600 million krone, in order to have the
project started as soon as possible. The entire airport project will cost two milliard krone if the
construction of adjoining roads is included in the price. 

Optimism is noticeable also on the Swedish side of the E12 corridor. Mr Tomas Mörtsell,
chairman of the municipal council of Storuman, finds this project very valuable: 
– We have good cross-border cooperation here and the airport will have a positive impact. We in
the Munipality of Storuman recognize that there will be more jobs in the construction stage, but
the tourism industry will get the biggest benefits. A ride from the airport e.g. to Tärnafjällen ski
resort takes only one hour, a very short time in the international perspective.

Read more

Lars ledde arbetet
med systemanalysen

Den systemanalys som
genomförts inom ramen för
E12 Atlantica Transport-
projektet under vintern, är
klar i början av april. 
Lars Brümmer,
uppdragsledare inom
trafikanalys och strategisk
planering på Ramböll, har
fungerat som konsult i
genomförandet av den
systemanalys som ska ligga
till grund för det fortsatta
arbetet inom projektet E12
Atlantica Transport.
- Det har varit ett intressant
arbete och man har en stark
framsyn inom projektet,
konstaterar Lars, som arbetat
med infrastruktur- och
samhällsplanering i många
år, både statligt, kommunalt
och de tre senaste åren på
Ramböll.

Läs mer

Lars johti
järjestelmäanalyysin
tekoa

Lars Brümmer, Rambollin
liikenneanalyysin ja
strategisen suunnittelun
asiantuntija, on toiminut
konsulttina toteutettaessa
järjestelmäanalyysia, jota on
tarkoitus käyttää pohja-
aineistona E12 Atlantica
Transport -hankkeen
jatkotyössä.
- Hankkeessa tiedetään, mitä
siinä halutaan, perusta on
hyvä ja kokonaisuus tuntuu
todella lupaavalta, hän
jatkaa. Hankkeen
vahvuutena on hyvä
yhteishenki ja osaaminen.

Lue lisää

Lars in charge of
system analysis

Lars Brümmer, expert in
traffic analysis and strategic
planning at Ramboll, has
served as a consultant in
carrying out the system
analysis which will serve as a
foundation for future work
with the project E12 Atlantica
Transport.
- It has been an interesting
commission and the project
breathes a long-term
commitment, according to
Lars who has worked with
infrastructure and social
planning issues for many
years, both in public
government bodies and the
past three years for Ramboll.

Read more

Från lastbil till järnväg med lyckat resultat

E12 Atlantica Transport, som finansieras via Botnia Atlantica-programmet, omfattar tre olika
arbetspaket. Inom ramen för det första arbetspaketet görs olika referensexempel, så kallade
case, för att identifiera möjligheterna – men även eventuella brister – i transportsystemet. Ett av
casen är företaget Maxmoduler Ab i Lycksele, Sverige.

Maxmoduler Ab i Lycksele tillverkar bodar för olika användningsområden och är ett expanderande
företag. Bodarna har tidigare transporterats till södra Sverige med lastbil, men i mars har två
olika testfrakter gjorts på järnväg – en till Stockholm och en till Göteborg.

– Det är jätteroligt att vi nu är igång praktiskt med detta och får testa om det fungerar lika bra i
praktiken som i teorin, konstaterar Christer Hedlund, VD på Maxmoduler Ab. Vi hoppas kunna
komplettera våra längsta transporter med järnväg framöver, men är också medvetna om att det
förekommer kapacitetsproblem, framförallt på mottagarorterna. Lastningen och transporten
fungerade dock ypperligt, liksom samarbetet med Green Cargo.

Läs mer

Anna tackar partnerskapet. Vi önskar Anna lycka till!

Projektledare Anna Måtts-Fransén (Vasek) kommer att inleda sin föräldraledighet den 14
april och Pekka Mäkinen (Vasek) tar därmed över koordineringen för Finlands del och
fortsätter projektledarskapet tillsammans med Andreas Forsgren (Umeå kommun). 

Anna vill tacka partnerskapet för ett gott samarbete och önskar projektet och hennes kollegor
lycka till.
– Detta har varit ett minst sagt spännande projekt att få vara med och både forma och leda.
Partnerskapet har stort potential och goda traditioner att bygga vidare på. Vi är duktiga på att
jobba på olika nivåer parallellt när det kommer till logistikutveckling och jag ser fram emot att
ta del av projektets resultat när jag återvänder från föräldraledigheten.

Vi önskar Anna lycka till!

Pekka Mäkinen axlar projektledarmanteln för logistikprojekt

Pekka Mäkinen har valts till logistikexpert på Vasaregionens Utveckling Ab VASEK. Mäkinen
kommer att vara vikarie för logistikexpert Anna Måtts-Fransén under hennes familjeledighet.
Arbetet innefattar även projektchefsansvar för Kvarkenrådets projekt E12 Atlantica Transport, i
vilket VASEK deltar som projektpart.

– Lite nervositet känner man av, men det är ju ett tecken på att man är ivrig, beskriver Mäkinen
med ett leende. – Det är fint att jag får jobba tillsammans med Anna under en månad och på det
sättet får en grundlig utbildning i arbetet.

Mäkinen har tidigare arbetat bland annat på DSV Projects Finland som Project Forwarder. Han
berättar att han vid sidan om sina tidigare arbeten av nyfikenhet följt med logistikutvecklingen
och utvecklingsarbetet i Kvarken.

Läs mer om Pekka

Våren kommer med Vaasa Energy
Week
Projektet E12 Atlantica Transport, finansierat
av Interreg/Botnia-Atlantica, deltog i mars
2017 i Vaasa EnergyWeek med en gemensam
monter tillsammans med Kvarken Ports och
NLC Vaasa på både Vaasa Wind Exchange &
Solar och Vaasa Gas Exchange (VGE).

Läs mer

Spring comes with Vaasa Energy
Week
The project E12 Atlantica Transport, funded by
Interreg/Botnia-Atlantica, participated in Vaasa
EnergyWeek in March 2017, sharing a stand
with Kvarken Ports and NLC Vaasa in both
Vaasa Wind Exchange & Solar and Vaasa Gas
Exchange (VGE).

Read more

Lägesrapport från de tre olika arbetspaketen i projektet E12 Atlantica
Transport

I takt med att WP1 börjar leverera underlag så växlar arbetet i WP2 upp allt mer. I WP3 kommer
det framöver att diskuteras både innehåll och samverkansform i E12 Atlantica geografin.

Läs mer i lägesrapporten

E12 Atlantica Transport goes Messe München in May 9-12

transport logistic is the world's leading trade fair for logistics, mobility, IT, and supply chain
management, and acts as the business platform for and driving force behind the global logistics
and transport industry. The event includes a comprehensive conference program. For more
information about the event, go to http://www.transportlogistic.de
 
E12 Atlantica Transport participates in the event with a joint stand (hall B3 321/422) together
with Kvarken Ports. Come and join us at this international industry gathering!

Gränshindersarbete - Rajaesteiden madaltaminen - Cross-Border
Cooperation

Umeå och Lycksele kommun
söker personal i Finland

Umeå och Lycksele kommun åkte i mars över
till Finland för att tillsammans arrangera en
rekryteringsdag i Vasa. Målet var att hitta nya
kompetenta medarbetare till kommunerna. 

– Vi behöver tänka nytt för att klara vår
kompetensförsörjning. Nu testar vi att utöka
vårt rekryteringsområde till grannlandet och
vänorten Vasa, säger Birgitta Forsberg,
personaldirektör, Umeå kommun.

Mattias Larsson, Kvarkenrådets
styrelsemedlem och distriktsordförande
Centerpartiet Västerbotten tog emot nyheten
med glädje:
– Vilket toppeninitiativ! Det känns som om
liknande aktiviteter numera dyker upp mera
frekvent än tidigare och att avståndet över
Kvarken blir mindre och mindre. Olika aktörer
på båda sidor om Kvarken verkar ha tagit till
sig att vi jobbar långsiktigt med förbindelsen.

Läs mer

Uumajan ja Lyckselen kunnat
hakevat työntekijöitä Suomesta

Uumajan ja Lyckselen kuntien edustajat
järjestivät maaliskuussa Vaasassa
rekrytointipäivän, jossa pyrittiin löytämään
kuntiin uusia ja osaavia työntekijöitä. 

Merenkurkun neuvoston hallituksen jäsen ja
Centerpartiet-puolueen Västerbottenin piirin
puheenjohtaja Mattias Larsson otti ilolla
vastaan uutisen.
– Aivan huippualoite! Tällaista toimintaa
tuntuu putkahtelevan esiin aiempaa
useammin, ja Merenkurkun ylitys tuntuu
lyhenevän lyhenemistään. Eri toimijat
molemmin puolin Merenkurkkua tuntuvat
sisäistäneen, että toimimme liikenneyhteyden
puolesta pitkäjänteisesti.

Lue lisää

Välkommen på seminarium som arrangeras i
anslutning till gränskommittén Kvarkenrådets
årsmöte

NÄRINGSLIVSSAMARBETE I
KVARKENREGIONEN – FRAMTID OCH
MÖJLIGHETER

23 maj 2017 vid Kyrö Distillery i Storkyro,
Finland (Oltermannintie 6, Isokyrö)

PROGRAM OCH ANMÄLNING

Tervetuloa Merenkurkun neuvoston
vuosikokouksen yhteydessä järjestettävään
seminaariin

ELINKEINOELÄMÄ MERENKURKUN ALUEELLA –
TULEVAISUUS JA MAHDOLLISUUDET

23. toukuuta 2017 Kyrö Distilleryssä
Isossakyrössä (Oltermannintie 6, Isokyrö)

OHJELMA JA ILMOITTAUTUMINEN

Yhteistyössä: VASEK ja Merenkurkun neuvosto
I samarbete: VASEK och Kvarkenrådet

VASEKin ja sen yhteistyökumppaneiden yhteistyöstä kertovassa juttusarjassassa on vuorossa
Merenkurkun neuvosto. Lue artikkeli täältä

I VASEKs artikelserie om samarbete mellan VASEK och deras partner har turen kommit till
Kvarkenrådet. Läs artikeln här

vasek.fi

Det självständiga Finland fyller hundra år

Detta betydelsefulla jubileumsår är synligt under hela året 2017, i hela Finland och
utomlands. Temat för jubileumsåret är tillsammans. I enlighet med det skapas och firas året
som ett samarbete mellan finländare och landets vänner.

Läs mer om evenemangen i Umeå - föreläsningen med Jörn Donner och Jubileumskonserten

http://www.anpdm.com/share-newsletter/424750447640/40/40
http://www.anpdm.com/share-newsletter/474750407040/40/40
http://www.anpdm.com/share-newsletter/444A50467540/40/40
http://kvarken.org/
http://www.kvarken.org/nyheter1/vill-du-oka-dina-mojligheter-att-fa-utlandska-besokare
http://www.kvarken.org/projects/completed-projects/maba/news/green-light-for-new-international-airport-in-mo-i-rana
http://www.kvarken.org/news1/lars-in-charge-of-system-analysis
http://www.kvarken.org/nyheter1/fran-lastbil-till-jarnvag-med-lyckat-resultat
http://www.kvarken.org/nyheter1/lagesrapport-fran-de-tre-olika-arbetspaketen-i-projektet-e12-atlantica-transport-3
http://www.kvarken.org/news1/page-137
http://www.kvarken.org/assets/Uploads/Arsmote-2.pdf
http://www.kvarken.org/assets/Uploads/Vuosikokous-FI2.pdf
http://www.kvarken.org/assets/Uploads/Affischen.pdf
http://www.kvarken.org/assets/Uploads/Sibelius-program2.pdf
http://www.kvarken.org/kvarkenradet/simultantolkning/


Simultantolkning

Kvarkenrådet tillhandahåller
konferens- och
simultantolkningsutrustning
för sammanträden och
konferenser för uthyrning.
Utrustningen finns för olika
stora lokaler. De minsta
anläggningarna är
portablamed 20 hörlurar. Den
största anläggningen kan
användas på konferenser och
liknande där upp till 280
personer behöver tolkning.

Läs mer

Simultaanitulkkaus

Merenkurkun neuvosto
vuokraa konferenssi- ja
simultaanitulkkauslaitteistoja
kokouksiin ja
konferensseihin. Laitteistoja
löytyy eri kokoisia tiloja
varten, pienimmät laitteet
ovat kannettavia. Suurin
laitteisto voidaan käyttää
konferensseissa ym.
vastaavissa tilaisuuksissa
joissa korkeintaan 280
osanottajaa tarvitsee
tulkkausta.

Lue lisää

Simultaneous
Interpretation
Equipment

The Kvarken Council offers
simultaneous interpretation
equipment for rent.
The simultaneous
interpretation equipment
enables the Kvarken Council
to provide interpretation
services for conferences up
to 280 participants, and up to
six languages simultaneously.

Contact information

Kvarkenrådet – Samarbetsfrämjare i Kvarkenregionen

Kvarkenrådet – Nordiska
ministerrådets officiella
gränsregionala samarbetsorgan

Kvarkenrådet är ett nordiskt gränsregionalt
samarbetsforum för landskapen Österbotten,
Södra Österbotten och Mellersta Österbotten i
Finland samt Västerbottens län och
Örnsköldsviks kommun i Sverige som bildar
Kvarkenregionen. Kvarkenrådet är ett av
Nordiska ministerrådets officiella
gränsregionala samarbetsorgan.

Läs mer om gränsregionerna som får stöd av
Ministerrådet

Kvarkenrådets syfte:

- att verka för att främja integrationen inom
regionen; 
- att främja samverkan över Kvarken mellan
såväl offentliga myndigheter och
organisationer som privata företag,
organisationer och föreningar;
- att minska och eliminera gränshinder;
- att tillvarata regionens förutsättningar och
främja regionens utveckling inom främst
följande områden:
• näringsliv
• kommunikationer och transportinfrastruktur
• forskning och utveckling samt utbildning
• kultur
• bärkraftiga energilösningar
• miljö-, avfalls- och återvinningsfrågor
• turism
• idrott
• barn och unga
• hälso- och sjukvård

Kvarkenrådet har under sin över 45-åriga
historia drivit över 100 gränsöverskridande
samarbetsprojekt

kvarken.org

Merenkurkun neuvosto – Merenkurkun alueen yhteistyön
edistäjä

Merenkurkun neuvosto –
Pohjoismaiden ministerineuvoston
virallinen raja-alueellinen
yhteistyöelin

Merenkurkun neuvosto on Pohjanmaan, Etelä-
Pohjanmaan ja Keski-Pohjanmaan maakuntien
sekä Ruotsin Västerbottenin läänin ja
Örnsköldsvikin kunnan muodostama
pohjoismainen, raja-alueellinen
yhteistyöfoorumi. Merenkurkun neuvosto on
yksi Pohjoismaiden ministerineuvoston
virallisista raja-alueellisista yhteistyöelimistä.

Pohjoismaiden ministerineuvoston tukemat
raja-alueet

Merenkurkun neuvoston tehtävät:

- toimia integraation edistämiseksi alueella;
- edistää Merenkurkun yli tapahtuvaa
yhteistoimintaa niin julkisten viranomaisten ja
organisaatioiden kuin yksityisten yritysten,
järjestöjen ja yhdistysten kesken;
- madaltaa ja poistaa rajaesteitä;
- hyödyntää alueen mahdollisuuksia ja edistää
alueen kehittymistä lähinnä seuraavilla
alueilla:
• elinkeinoelämä
• liikenneyhteydet ja kuljetusinfrastruktuuri
• tutkimus ja kehitys sekä koulutus
• kulttuuri
• elinvoimaiset energiaratkaisut
• ympäristö-, jäte- ja kierrätysasiat
• matkailu
• urheilu
• lapset ja nuoret
• terveyden- ja sairaanhoito

Merenkurkun neuvosto on yli 45-vuotisen
historiansa aikana toteuttanut yli 100
valtionrajat ylittävää yhteistyöhanketta

kvarken.org

Kvarken Council – Connecting the Kvarken region

The Kvarken Council – one of the
Nordic cross-border bodies which
are funded by the Nordic Council
of Ministers

The Kvarken Council is a cross-border
cooperation association for the three Regional
Councils of Ostrobothnia and the the cities of
Vaasa, Kokkola, Seinäjoki and Jakobstad and
in Finland, as well as the Regional Council of
Västerbotten and the city of Örnsköldsvik in
Sweden. The Kvarken Council is one of twelve
official cross-border operators co-funded by
the Nordic Council of Ministers.

The Kvarken Council was founded in 1972, and
has since been working on promoting cross
border cooperation and integration.

The Nordic Council of Ministers provides
funding to the following border regions

The objectives of the Kvarken
Council:

- to work for regional integration
- to promote cooperation in the Kvarken
Region within both public and private sector
organisations as well as within private
businesses, organisations and associations
- to reduce and eliminate border barriers
- to develop regional assets and promote
regional development within the following
areas:
• business
• communications and transport
• infrastructure
• research and education
• culture
• sustainable energy solutions
• environment and recycling
• tourism
• sport
• children and youth
• healthcare

kvarken.org

Kvarkenrådet - Merenkurkun neuvosto – Kvarken Council

info@kvarken.org - facebook.com/kvarkenradet

Gerbyvägen 18 – Gerbyntie 18
FI-65230 VASA – VAASA
Tfn - Puh +358 (0)40 154 5883

kvarken.org
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